

森诺检测认证集团

SENNOR TESTING & CERTIFICATION GROUP





供应商审核 Factory Audit



检测 Laboratory Testing



培训 Training



认证 Certification



技术服务 Technical Service



能力改进 Capability Improvement



体系辅导 System of Tutorship



Inspection



SDS 编制 SDS Preparation







森诺检测认证技术服务(深圳)有限公司是独立的第三方检测与认证机构,是一家集检测、检验、验厂、验货、认证、体系辅导、能力改进及技术服务为一体的综合性第三方机构,在全球范围内为企业提供一站式解决方案。总部位于深圳,专业能力覆盖产品研发、材料确认、品质保证、检测认证、验厂验货等。核心检测服务覆盖箱包、纺织品、服装、鞋类、玩具婴童、电子电器家具、饰品、眼镜、餐厨具、汽车材料等消费品领域以及食品、环境检测和职业卫生领域。

2010年,森诺检测在东莞设立森诺东莞实验室,实验室拥有先进的检测仪器以及经验丰富的专家团队,为众多行业和企业解决一站式的市场准入,质量安全解决方案,提升产品品质和品牌信誉,强化竞争优势,帮助企业跨越贸易技术壁垒,减少贸易风险,赢得市场。

2014年,森诺检测在深圳设立森诺深圳实验室,凭借多年的实验室建设经验,深圳实验室在改进、优化传统运营流程的基础上,打造出当今业界高效、规范并具有领先技术的高新技术检测实验室。

2016年12月,在整合了深圳总部、东莞实验室以及深圳实验室的优势资源,森诺检测认证集团正式成立!

森诺检测认证集团立志成为最受人尊敬的检测认证机构,每一个森诺人凭借对检测认证产业的崇高信仰和社会使命感、卓越的执行团队、创新共赢理念,为各行各业的客户提供公正、专业的服务,帮助客户提高质量与管理水平,创造和谐安全的质量生活。

SENNOR Testing & Certification Technology Service (SZ) Co., Ltd. (hereinafter referred to as SENNOR) is an independent third party testing organization incorporated in Shenzhen City. SENNOR is a set of testing, inspection, audits, inspection, certification, system counseling, capacity improvement and technical services as a whole integrated third party institutions, through provision of a one-stop solution for clients of all types and sizes in the world. Professional competence in product research and development, material confirmation, quality assurance, testing and certification, etc. Core testing services covering in textile, garments, shoes, toys, electronic and electric products and other consumer products as well as food and environmental monitoring.

In 2010, SENNOR set up SENNOR Dongguan Laboratory. The Dongguan laboratory has advanced detection equipment and experienced team of experts, to help numerous industries and enterprises solve the one-stop market access, provide with quality safety plan, improve products quality and brand credit, strengthen competition, help enterprises overcome the trade technical barrier, reduce trade risk.

In 2014, SENNOR set up SENNOR Shenzhen Laboratory. With many years of experience in laboratory construction, Shenzhen laboratory improve and optimize the traditional testing laboratory on the basis of the operational processes to create today's industry-efficient, standardized and leading-edge technology High - tech testing laboratory.

In December 2016, in the integration of the advantages resources of Shenzhen headquarters, Dongguan laboratory and Shenzhen laboratory, SENNOR testing & certification group was formally established!

SENNOR testing & certification group determined to become the most respected testing and certification agency, each SENNOR people, with the recognition of the industry's high faith and social mission, excellent executive team, innovative win-win concept for all walks of life to provide justice, professional services to help customers improve the quality and management level, to create a harmonious and safe quality of life.





We provide following services 我们提供以下服务

供应商审核 Factory Audit

- 社会责任审核 Social Accountability Audit
- 其他客户定制的审核 Other Customized Audit
- 供应链表现评估 Supply Chain Performance Evaluation
- 环境保护审核 Environmental Protection Audit
- 供应商诚信及能力审核 Supplier Credibility &Capacity Audit
- 易采购服务 E-sourcing
- 二级供应商社会责任管理解决方案 Sub-tier Supplier Social Accountability Management Solutions

检测服务 Laboratory Testing Services

- 电子电气产品 Electrical and Electronic Equipment
- 汽车产品 Auto Product
- 家居饰品 Home Decorations
- 纺织品、鞋类及皮革 Textile, Footwear & Leather
- 可靠性测试 Reliability

- 玩具及婴童用品 Toys & Juvenile Product
- 箱包产品 Luggage & Bag
- 餐厨用具 Kitchen & Food Contact Materials
- 家具产品 Furniture
- 眼镜测试 Glasses Testing

检验服务 Inspection

- 全检服务 100% Inspection
- 抽板服务 Sampling Service
- 入柜监装 Loading Supervision

- 生产初期产品检验 Initial Production Inspection
- 生产中期产品检验 During Production Inspection
- 生产终期产品检验 Final Random Inspection

认证服务 Certification & Tutorship

- ISO 9001 认证与辅导 Certification & Tutorship
- OHSAS18001 认证与辅导 Certification & Tutorship
- TS/IATF16949 认证与辅导 Certification & Tutorship
- C-TPAT 认证与辅导 Certification & Tutorship
- ISO 14001 认证与辅导 Certification & Tutorship
- SA8000 认证与辅导 Certification & Tutorship
- QC080000 认证与辅导 Certification & Tutorship
- ICTI、WRAP、EICC 认证与辅导 Certification & Tutorship

培训服务 Training

- 验货培训 Inspection training
- CSR 社会责任在线学习平台 CSR E-learning platform
- 管理培训、行业标准类培训 Management & Industry standard
- 实验室建立及技术培训 Lab set up and technical training
- 供应商能力建设 Supplier capacity building
- 大型设备预防性运维培训 Maintenance of rotating equipment

安全数据单(SDS)编制服务 SDS Preparation

- 中国 GB 30000 系列分类标准 China GB 30000
- 欧盟 CLP 法规 European Union CLP
- 新西兰 HSNO 法规 New Zealand HSNO
- 联合国 GHS 制度 UN GHS
- 美国 HCS-2012 标准 American HSC-2012
- 加拿大 HPR 法规 Canadian HPR

其他服务 Other Services

- 能力改进服务 Capability Improvement Services
- 实验室咨询及技术服务 Lab Consultant & Technical Services
- 法律法规跟进服务 Laws & Regulation Tracking



The Authorization of Laboratory

实验室资质

实验室根据 CNAS 国家认可实验室要求建设并严格按照 ISO/IEC17025 的规定进行实验室管理,先后获得了中国合格评定认可委员会(CNAS)认可,中国计量认证(CMA)认可,以及获得美国消费品安全委员会(CPSC)认可。











Parts Equipment of Laboratory Display 实验室部分仪器展示



电感耦合等离子体发射光谱仪 ICP-OES



原子吸收光谱仪 AAS



电感耦合等离子体-质谱联用仪 ICP-MS



气相色谱-质谱联用仪 GC-MS



X 荧光光谱仪 X-ray



高效液相色谱仪 HPLC



紫外灯光光度计 UV



振动台 Transit platform



起毛球测试仪 Tumble Pilling Tester



路况测试机 Caster fatigue test machine



盐雾机 Salt spray tester



洗衣机 Washing machine



UV 紫外老化测试仪 Accelerated Weathering Tester



翻转台 Recline test panel



积分球 Integrating sphere



环境试验箱 Environmental test chamber



- Turn-key solution including inspection, factory audit, lab testing, training. 一站式综合解决方案,服务涵盖验货、验厂、测试、培训、供应商能力建设、体系认证等
- Not only find the problem, but also provide one-stop solution such as lab technical consultant, improvement suggestions, capability building for suppliers. 不仅发现问题,还解决问题,如实验室技术咨询、供应商改进建议、供应商能力提升等
- Intelligent data service platform to implement all on-line and real-time data acquisition and analysis, provide data mining service and report to our customers. 在线智能数据处理系统, 实现在线和实时数据输入分析,方便客户追溯和管理供应商数据
- More valued and efficient service. 为客户提供更多快捷高效的增值服务
- Unified cross-division contact window. 跨事业部的统一联络窗口,实现高效沟通



Contact us 联系我们

总部

地址:深圳市龙华区清泉路硅谷大院

电话: 0755 32902778

网站: www.sennorgroup.com 邮箱: info@sennorgroup.com

微信: SENNORGROUP

深圳实验室

地址: 深圳光明新区观光路 3009 号招商局光明科技园

电话: 0755 32902778

邮箱: info@sennorgroup.com

东莞实验室

地址: 东莞市万江区广耀路广耀大厦

电话: 0755 32902778

邮箱: info@sennorgroup.com

